
Protokoll fört vid styrelsemöte
IFK Mariefreds Innebandysektion

Datum: 2022-03-30

Plats och ort: Hammarens IP, konferensrum, Mariefred

Närvarande: Micke Undhjem, Marie Freij, Charlotte Nothnagel, Marie Hillblom

Frånvarande: Caroline Sebö, Kerstin Furustig

Adjungerade: -

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Micke Undhjem öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 2 Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutar
att fastställa dagordningen.
eller
att fastställa dagordningen med tillägg av [§ punkt].

§ 3 Föregående protokoll

Micke Undhjem föredrog föregående protokoll.
Öppna punkter från föregående protokoll:
Micke Undhjem kontaktar kommunen om träningstider och varje lag får komma med önskemål som
kan diskuteras.
Styrelsen beslutar att godkänna föregående protokoll från styrelsemötet 2022-02-15  och lägga det
till handlingarna.

§ 4 Ekonomi

Sektionsavgifter och budget:
Styrelsen godkänner att det sker en översyn om sänkt sektionsavgift.
Kassören får återkomma med budget.
Nästa möte fattar styrelsen beslut i dessa ärenden.

§ 5 Årshjul och ansvarsområden
Styrelsen gick igenom föreslaget årshjul. Årshjulet kan justeras vid behov. (Årshjulet finns på
laget.se).
Micke Undhjem skickar ut förfrågan om serieanmälan till samtliga lag. Svar senast slutet av april.
Anmälan till seriespel för nästa säsong ska ske i maj.

§ 6 Övriga frågor

Inga övriga frågor.

§ 7 Nästa sammanträde

4 maj klockan 19 hålls nästa sammanträde i Hammarens konferensrum.

§ 8 Mötets avslutande

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.


